
PROTOKOL Nr XXXVIIII2014 

z Obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy Kotun 


odbytych w dniu 23 czerwca 2014r 


Sesja odbyla siy w sali konferencyjnej Urzydu Gminy w Kotuniu. 
Obrady rozpoczyly siy 0 godz. 11 00 a zakonczyly siy 0 godz. 13 10 . 

Ustawowa liczba radnych - 15 
W obradach uczestniczylo - 13 radnych, to jest 87% og6lnego skladu rady Ilista 
obecnosci w zal,!czeniu do protokolu/. 

Porzqdek obrad: 
1. 	 Otwarcie Obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy 
2. 	 Wnioski do porz'!dku obrad 
3. 	 Sprawozdanie W6jta z dzialalnosci miydzy sesjami. 
4. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 


finansowego za 2013 rok Gminnej Biblioteki Publicznej w Kotuniu. 

5. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Gminy Kotun wraz ze sprawozdaniem z wykonania budzetu za 
2013 rok. 

6. 	 Podjycie uchwaly w sprawie udzielenia W6jtowi Gminy absolutorium z tytulu 
wykonania budzetu za 2013 rok. 

7. 	 Podjycie uchwaly w sprawie przyjycia do realizacji zadania powiatu w zakresie 
dr6g powiatowych. 

8. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zmian w budzecie gminy na 2014 rok. 
9. 	 Podjycie uchwaly w sprawie sprzedazy prawa wlasnosci nieruchomosci 

stanowi,!cej mienie komunalne Gminy Kotun. 
10.Podjycie uchwaly w sprawie zwolnienia z obowi,!zku zawarcia umowy 

w trybie przetargu. 
I1.Podj ycie uchwaly w sprawie podjycia do realizacji zalozen Planu Odnowy 

miej scowosci Zeliszew Podkoscielny w Gminie Kotun. 
12.Podjycie uchwaly zmieniaj,!cej uchwaly w sprawie przyst,!pienia Gminy Kotun 

do partnerskiego projektu systemowego p.n. Wyr6wnanie szans edukacyjnych 
uczni6w poprzez dodatkowe zajycia rozwijaj,!ce kompetencje kluczowe 
"Moja przyszlosc" realizowanego przez Samorz'!d Wojew6dztwa 
Mazowieckiego. 

13.Informacj a Przewodnicz,!cego Rady 

14.Dyskusja i wolne wnioski 

15.Przyjycie protokolu z poprzedniej sesji 

16.Zamkniycie Obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy 


Ad 1 
Przewodnicz,!ca Rady Anita Drabarek otworzyla Obrady XXXVIII Sesji Rady 
Gminy Kotun. Stwierdzila quorum. Nastypnie przywitala przybylych na Obrady: 



Radnego Rady Powiatu Siedleckiego Jana Kucia, W6jta Slawomira Adamiaka, 
Sekretarza Gminy Slawomira Smolaka, Skarbnika Gminy Barbary JOllSkq soltys6w 
i radnych. 

Ad pkt 2 
W6jt Slawomir Adamiak wyjasnil, ze porzqdek na obecnq sesjy byl wysylany do 
radnych z dwutygodniowym wyprzedzeniem, ze wzglydu na przepisy dotyczqce sesji, 
na kt6rej zatwierdza siy sprawozdanie roczne z wykonania budzetu i podejmuje siy 
uchwaly 0 absolutorium. Natomiast w ustawowym terminie na 7 dni przed sesjq 
zlozyl na ryce Przewodniczqcej projekty trzech uchwal, kt6re prosilby, aby byly 
rozpatrzone jeszcze na obecnej sesji. Sq to nastypujqce projekty uchwal: 

1. 	 Uchwala w sprawie przyjycia do realizacji zadania powiatu w zakresie dr6g 
powiatowych. 

2. 	 Uchwala w sprawie podjycia do realizacji zalozen Planu Odnowy 

miejscowosci Zeliszew Podkoscielny w Gminie Kotun. 


3. 	 Uchwala zmieniajqca uchwaly w sprawie przystqpienia Gminy Kotun do 
partnerskiego projektu systemowego p.n. Wyr6wnanie szans edukacyjnych 
uczni6w poprzez dodatkowe zajycia rozwijajqce kompetencje kluczowe 
"Moja przyszlosc" realizowanego przez Samorzqd Wojew6dztwa 
Mazowieckiego. 

Pierwsza z nichjest projektem porozumienia w sprawie wykonania stabilizacji drogi 
powiatowej w Bojmiu. Druga zostala przygotowana z uwagi na prosby Ksiydza 
Proboszcza z Zeliszewa Podkoscielnego. Parafia ta zamierza zlozyc wniosek 
pomocowy 0 wsp6lfinansowanie remontu kosciola. W takim przypadku jako 
zalqcznik przedstawiany jest plan odnowy miejscowosci zawierajqcy wpis tej 
inwestycji. Trzeci projekt uchwaly dotyczy realizacji dodatkowych zajyc 
edukacyjnych w naszych szkolach. Intencyjna uchwala juz zostala podjyta. Teraz 
wiemy juz, kt6re szkoly z naszej Gmina zakwalifikowaly siy do projektu i potrzeba 
jest wpisania ich do uchwaly. Sq to: Szkola Podstawowa i Gimnazjum z Zeliszewa 
Podkoscielnego, Publiczne Gimnazjum w Kotuniu oraz Szkola Podstawowa z Cisia
Zagrudzia. 

- Radny powiatowy Jan Kuc poprosil 0 mozliwosc wypowiedzenia siy na temat 
projektu uchwaly wymienionego w punkcie 1. Remont bydzie dotyczyl drogi, 
kt6ra lqczy Bojmie z Gminq Grybk6w na dlugosci od m. Bojmie do granicy 
Gminy Kotun. Jest to dlugosc okolo 1.440 m przy szerokosci jezdni okolo 
5,50 m. Mysli, ze na cement Gmina wyda jakies 80.000 zl, na zwir okolo 
60.000 zl. Robocizna bydzie w wiykszosci czynem spolecznym mieszkanc6w. 

Pozostanie jeszcze do zaplacenia kierownik budowy oraz walec. 

Przy gospodarnym wykonaniu moze jeszcze zostac srodk6w z przeznaczonych 

na ten cel przez powiat 200.000 zl. 


-	 Radny Artur Skwierczynski poinformowal, ze przygotowal na tq sesjy projekt 
uchwaly w sprawie obnizki oplat za odpady komunalne, jednak po rozmowie 



z radnymi uznal, ze nie znalazl by on w chwili obecnej poparcia na tej sesji. 
Dlatego nie bydzie go przedstawial do porzqdku tej sesji. 

Wiycej uwag do porzqdku obrad nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady Anita Drabarek poddala pod glosowanie kazdy kolejny 
wniosek W 6jta dotyczqcy kolejno wymienionych uchwal. 

1. 	 Wniosek formalny 0 wlqczenie do porzqdku obrad projektu uchwaly 
wymienionej w pkt. 1 zostal przyjyty jednoglosnie /za-13/ w glosowaniu 
jawnym. Projekt tej uchwaly bydzie rozpatrywany jak pkt. 7 porzqdku obrad. 

2. 	 Wniosek formalny 0 wlqczenie do porzqdku obrad projektu uchwaly 
wymienionej w pkt. 2 zostal przyjyty jednoglosnie /za-13/ w glosowaniu 
jawnym. Projekt tej uchwaly rozpatrywany bydzie jako pkt. 11 porzqdku obrad. 

3. 	 Wniosek formalny 0 wlqczenie do porzqdku obrad projektu uchwaly 

wymienionej w pkt. 3 zostal przyjyty jednoglosnie /za-13/ w glosowaniu 

jawnym. Projekt tej uchwaly rozpatrywany bydzie jako pkt. 12 porzqdku 

obrad. 


Ad pkt 3 
W6jt Slawomir Adamiak wyjasnil, ze w okresie miydzy sesjami prowadzone byly 
nastypujqce prace: 

1. 	 Dokonano remontu dr6g gminnych. R6wniarka w miary mozliwosci 
wyr6wnala drogi gruntowe a paczer zalatal ubytki w drogach asfaltowych. 
Prace wykonane byly w ramach posiadanych srodk6w finansowych na 
utrzymanie dr6g gminnych. 

2. 	 Prace z modemizacjq stacji uzdatniania wody w Kotuniu powinny zakOllczyC 
siy do konca czerwca. Nie przewidujemy zadnych op6znien na tej budowie. 
Po uruchomieniu juz nowej stacji rozpocznq siy prace remontowe wok61 
budynku stacji. Powinny one potrwac do konca wakacji jesli pogoda pozwoli. 

3. 	 Jutro odbydzie siy kontrola z Urzydu Marszalkowskiego dotyczqca 
sprawdzenia prawidlowosci wykonania wniosku 0 modemizacjy swietlicy 
w Kotuniu. Nasze wczesniejsze odwolanie w tej sprawie zostalo przez Urzqd 
Marszalkowski uwzglydnione i teraz sprawdzq dokumentacjy tej inwestycji. 

- Radny Krzysztof Gajowniczek zapytal na jakim etapie Sq rozliczenia 

pozostalych swietlic. Czy juz jest jakas odpowiedz na nasze odwolania. 


- W6jt wyjasnil, ze pomimo przypominania siy w tej sprawie, decyzje 

w Urzydzie Marszalkowskim jeszcze nie zapadly. 


4. 	 W sprawie naszej nieruchomosci spadkowej w Broku zapadl juz wyrok. 
Nasze zobowiqzania spadkowe wobec bank6w, w kt6rych zaciqgniyte byly 
przez zmarlego kredyty zostaly okreslone do wysokosci wartosci 
nieruchomosci otrzymanej przez nas w spadku. Pieniqdze, kt6re zaplacilismy 
w ubieglym roku bankowi zostaly namjuz oddane. Teraz nieruchomosc ta 



zostanie sprzedana przez komomika a srodki uzyskane z jej sprzedazy bydq. 
stano wily naleznosc banku. 

5. 	 Jesli chodzi 0 remont szkoly w Bojmiu, to rozpocznie siy on niezwIocznie, jesli 
tylko znajdq. siy na ten cel srodki w budzecie gminy. Czysc przeznaczona do 
remontu wedlug opinii nadzoru budowlanego nie zagraza bezpieczenstwu 
uczniow, dlatego tez dlatego tez remont tej czysci szkoly czeka na swojq. 
kolejky. 

6. 	 Zawarto akt notarialny sprzedazy gminnego skladowiska odpadow 
komunalnych w Kotuniu. Z informacji uzyskanych od innych wojtow wynika, 
ze kolejne gminy z naszego powiatu szukajq. nabywcy na swoje skladowiska. 

7. 	 Odbyl siy przetarg na odbior odpadow komunalnych z naszej gminy. 
Najnizszq. ceny w przetargu wystawila firma ZUO z Siedlec. Jest to cena 
449.719 zl na okres 18 miesiycy, dla porownania w roku poprzednim przetarg 
wygrala firma REMONDIS z najnizszq. cenq. 757.000 zl za okres 12 miesiycy. 
Wedlug nas jest to kwota znacznie zanizona i nie wiemy jeszcze, czy firma ta 
w nalezyty sposob bydzie wywiq.zywala siy z zawartej umowy. Stwierdzil, ze 
rozumie wystq.pienie radnego Artura Skwierczynskiego w sprawie obnizki 
oplat za odpady. Porownujq.c ceny w przetargach nalezy siy spodziewac takze 
obnizenia oplat przez mieszkancow. Jednak na taki krok trzebajeszcze 
poczekac ze dwa miesiq.ce. Trzeba poobserwowac jak nowa firma bydzie 
dziaIac, czy nie trzeba bydzie rozwiq.zac z niq. umowy i podpisac z nastypnq. 
firmq.. Tak naprawdy w chwili obecnej jeszcze niczego nie mozna przewidziec. 
Rozmowy na ten temat mozna zaczq.c dopiero pod koniec wakacji. 

8. 	 Poinformowal, ze uczestniczyl w uroczystosciach z okazji 3 Maja, zjezdzie 
jubileuszowym grupy AA, ktory odbyl siy w Gimnazjum w Kotuniu, Swiycie 
Floriana w Kotuniu, uroczystosciach upamiytniajq.cych 70 rocznicy pacyfikacji 
wsi Rososz, ktore mialy miejsce w dniu 18 maja. Podziykowal wszystkim 
organizatorom uroczystosci w Rososz. Byla to duza uroczystosc i wymagala 
nakladu pracy wielu osob. Zaprosil wszystkich na rodzinny festyn w Kotuniu, 
ktory odbydzie siy w ostatniq. niedziely czerwca. 

- Przewodniczq.ca Rady zapytala na jakim etapie sq. prace zwiq.zane z remontem 
ulicy Lesnej w Kotuniu, bo wiemy juz, ze Starosta Siedlecki nie wydal 
pozwolenia na jej remont. 

- W ojt wyjasnil, ze remont tej ulicy zobowiq.zalismy siy wykonac w dwoch 
etapach. W planach szerokosc jezdni jest znacznie wiyksza niz rzeczywista 
szerokosc tej ulicy. Nie mozemy zatem zrobic tego jako budowy ulicy. 
Trzeba zrobic modemizacjy a to wymaga tylko zgloszenia i zgody 
mieszkancow ulicy. 
Radny Krzysztof Gajowniczek zapytal, dlaczego sporzq.dzono projekt remontu 
tej ulicy nie upewniwszy siy wczesniej, czy taki remont bydzie mozliwy do 
wykonania. Wydano niepotrzebnie tylko pieniq.dze. Stwierdzil, ze dziwi go 
taka niefrasobliwosc w tej kwestii. 
Radny powiatowy Jan Kuc stwierdzil, ze zna temat. Projekt budowy tej ulicy 

http:Przewodniczq.ca
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musi bye zgodni z planem zagospodarowania przestrzennego i ustawami 
szczegolowymi. Nie trzeba wykupywae od ludzi dzialek pod drogy, ale trzeba 
z nimi rozmawiae na temat uzyczenia i wtedy mozna rozpocz'1e remont. 
Wojt wyjasnil, ze juz zaczyto rozmowy z mieszkancami na temat umow 
o uzyczeniu czysci ich nieruchomosci pod drogy. Bydzie siy starala wykonae 

remont tej drogi w dwoch etapach. 

Radny powiatowy Jan Kue stwierdzil, ze moze trzeba zmienie w tej czysci plan 

zagospodarowania przestrzennego i zlikwidowae dla tej ulicy status drogi. 


- Radny Artur Skwierczynski stwierdzil, ze bardzo ladnie Gmina utwardzila 
ulicy Nadrzeczn'1 w Kotuniu. Bylo to w tym roku. Pary dni temu ulica ta 
zostala w poprzek przeorana przez j ednego z mieszkancow tej ulicy i na tym 
odcinku kompletnie zniszczona. Zaraz bydzie tam dziura i samochody znow 
byd'1 uszkadzane. Trzeba sprawdzie jej stan, zeby potem nie bylo klopotow. 
Nastypnie poinformowal, ze chce odczytae pismo Pani Dyrektor Zespolu 
Oswiatowego w Kotuniu na temat wadliwego wykonania boiska przy tej 
szkole. 
Przewodnicz'1ca Rady przerwala radnemu wyst'1pienie stwierdzaj'1c, ze pismo 
nie dotyczy tego punktu porz'1dku obrad. 
Radny Artur Skwierczynski zaprzeczyl. Jest to pismo dotycz'1ce tego punktu 
porz'1dku obrad, poniewaz mowi ono 0 dzialalnosci Wojta. Nastypnie odczytal 
trese pisma Ipismo w teczce akt rady/. 

-	 Inspektor ds. inwestycji Urzydu Gminy w Kotuniu Pan Tomasz Gaworek po 
wysluchaniu tresci pisma wyjasnil kilka nieprawidlowosci, ktore siy w nim 
znalazly. Nie bylo zadnej komisji stwierdzaj'1cej jakose podloza. Jedynie 
sprzedawca trawy wyrazil tak'1 opiniy. Sprawa boiska przy Zespole 
Oswiatowym jest badana i w najblizszym czasie bydzie mozna cos wiycej na 
ten temat powiedziee. W chwili obecnej mamy za malo danych, zeby ferowae 
wyroki w tej sprawie. 
Radny Artur Skwierczynski zapytal, czy Dyrektor Zespolu przyznala siy, ze 
popelnila jakies blydy. 
Radny Krzysztof Gajowniczek stwierdzil, ze t'1 sprawy powinno siy 
przedyskutowae na komisji. W tym czasie nie bylo komisji i teraz nie rna 
czasu, aby rozpoczynae dyskusjy nad tym tematem. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Ad pkt 4 
Wojt wyjasnil, ze zgodnie z ustawa 0 finansach publicznych sprawozdanie finansowe 
Gminnej Biblioteki Publicznej w Kotuniu podlega zatwierdzeniu przez Rady. 

Materialy dostarczone byly Komisji Rewizyjnej oraz wszystkim radnym. Jesli byd'1 

jeszcze jakies pytania Pani Skarbnik postara siy na nie odpowiedziee. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz'1ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXXVIII/262/2014 w sprawie 




zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013 rok Gminnej Biblioteki Publicznej 

w Kotuniu. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-13/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 5 

Wojt Slawomir Adamiak wyjasnil, ze takze sprawozdanie finansowe Gminy wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budzetu gminy za rok poprzedni zostaly przekazane 

Komisji Rewizyjnej oraz wszystkim radnym. JeSli sq. jeszcze pytania razem z Paniq. 

Skarbnik postarajq. siy na nie odpowiedziec. 


Radny Krzysztof Gajowniczek zwrocil siy z pytaniem do Pani Skarbnik, czy 
platnosc wniosku za swietlicy w Nowej Dq.browce byla w tym roku czy 
w ubieglym. 

- Skarbnik Gminy Barbara Jonska wyjasnila, ze platnosc ta byla w roku 
ubieglym. 
W ojt wyjasnil, ze problemem przy tych wnioskach byla oferta najtanszego 
wykonawcy, ktory nie uwzglydnil w swojej ofercie jednej pozycji robot. 
Zostal wiyc odrzucony. To jest przedmiotem naszego sporu z Urzydem 
Marszalkowskim, ktory jest innego zdania w tej kwestii. 
Radny Krzysztof Gajowniczek zapytal, czy jeSli Urzq.d Zamowien Publicznych 
uzna to jako nieprawidlowosc, to co bydzie z tym wnioskiem. 

- Wojt wyjasnil, ze oferent nie wniosl skargi na rozstrzygniycie przetargu do 
Urzydu Zamowien Publicznych. Jest to tylko opinia Urzydu 
Marszalkowskiego, z ktorq. my siy nie zgadzamy. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczq.ca Rady Anita Drabarek odczytala projekt Uchwaly 

Nr XXXVIIII263/20 14 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Gminy Kotun wraz ze sprawozdaniem z wykonania budzetu za 20 l3 rok. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-l3/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 6 

Przewodniczq.ca Rady wyjasnila, ze radni dostali wszystkie dokumenty dotyczq.ce 

podjycia kolejnego projektu uchwaly, lq.cznie z wnioskiem Komisji Rewizyjnej 

i opiniq. Regionalnej Izby Obrachunkowej. 


- Radny Krzysztof Gajowniczek stwierdzil, ze jak co roku przy tym punkcie 
chce zabrac glos. Spodziewal siy po Panu Wojcie czegos wiycej niz to, co 
zostalo osiq.gniyte. W chwili obecnej ocena za Pana dzialalnosc to zaledwie 
,,3", natomiast Pani Skarbnik za sprawozdanie otrzymuje jak zwykle ,,5". 
Nie bydy narzucal radnym jak majq. glosowac w tym punkcie, ja mowiy, ze 
wstrzymam siy od glosowania. Jeszcze jedna sprawa, ktora chcy przedstawic
pisma mieszkancow Chlewisk w sprawie utwardzenia drogi. Wiem, ze takie 
pismo wplynylo a Pan W ojt nic na ten temat nie mowi. 

- W ojt stwierdzil, ze chce siy odniesc do tego wystq.pienia. Wiadomo bylo, ze 
ubiegly rok byl rokiem bardzo trudnego budzetu. Udalo siy go wykonac po 

http:dotyczq.ce
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wielu trudach. Za swojq pracy zostalem juz w ubieglym roku ukarany 
obnizeniem wynagrodzenia. Nadal uwazam, ze kara ta nie miala podstaw 
merytorycznych. W szystkie zalozenia budzetu zostaly wykonane, nie wiem 
o co jeszcze moze chodzic radnemu Gajowniczkowi. 

-	 Radny Krzysztof Gajowniczek wyjasnil, ze nie powiedzial, ze nie bylo 

zadnych dzialan, ale nie byly one wystarczajqce. Chocby brak staran 

o powiykszenie przedszkola w Kotuniu. Bardzo duzo dzieci nie moze z niego 
korzystac, bo jest w nim za mala liczba miejsc. Dla rodzic6w pracujqcychjest 
to bardzo wielki problem, a przeciez juz niedlugo wszystkie dzieci 3-letnie 
bydq musialy chodzic do przedszkola. Gdzie ich wtedy Pan umiesci? 

- Radny Stanislaw Chodowski stwierdzil, ze jestjednym z najstarszych stazem 
radnych tej kadencji. Nie bydzie juz kandydowal, bo nie po drodze mu ze 
sposobem pracy tej rady. Przez calq kadencjy nie zrobilismy nic w jego okrygu 
wyborczym, bo inne sprawy byly wazniejsze. Przez calq kadencjy toczyly siy 
tylko wojenki z W6jtem a brak bylo merytorycznych dyskusji. 

- Radny Artur Skwierczynski stwierdzil, ze on zaglosuje za udzieleniem 

absolutorium. W6jt wykonal budzet, kt6ry my przyjylismy. 


-	 Radna Teresa Brusniak stwierdzila, ze jesli bylo by to glosowanie nad 
absolutorium za calq kadencjy bylaby przeciwna. Bo nie zostalo wybudowane 
przedszkole w Zeliszewie a co bylo zapisane w wieloletnim planie 
inwestycyjnym, gdy rozpoczynalismy kadencjy. Jednakjest to absolutorium za 
ubiegly rok, a w ubieglym roku zostaly wykonane w moim okrygu wyborczym 
prace za prawie 200.000 zlotych. Gdybym zaglosowala w tej chwili przeciw 
absolutorium, byloby to niezgodne z moim sumieniem. Jest przed nami jeszcze 
jeden projekt budzetu i mysli, ze to wlasnie w nim uda siy zaplanowac 
rozpoczycie budowy przedszkola w Zeliszewie. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 
Przewodniczqca Rady Anita Drabarek odczytala projekt Uchwaly 
Nr XXXVIII/264/20 14 w sprawie udzielenia W 6jtowi Gminy absolutorium z tytulu 
wykonania budzetu za 2013 rok. 
Uchwala zostala podjyta wiykszosciq glos6w /za-11, przeciw-O, wstrzymalo siy-21 
w glosowaniu jawnym. 

Ad pkt 7 
W6jt stwierdzil, ze na temat tego projektu uchwaly juz byla dyskusja wczesniej, wiyc 
teraz rna tylko prosby do soltysa Bojmia, aby przed podpisaniem tego porozumienia 
m6gl spotkac siy i porozmawiac z mieszkancami Bojmia. 

- Radny powiatowy Jan Kuc wyjasnil, ze Sq juz ustalenia z mieszkancami 
Bojmia, co do ich udzialu w utwardzeniu tej drogi. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 
Przewodniczqca Rady Anita Drabarek odczytala projekt Uchwaly 
Nr XXXVIIII265/2014 w sprawie przyjycia do realizacji zadania powiatu w zakresie 



dr6g powiatowych. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-13/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 8 

W6jt stwierdzil, ze po podjyciu wczesniejszej uchwaly zaszly zmiany w budzecie 

gminy jest potrzeba, zeby go dopracowae. Pani Skarbnik za chwily wprowadzi 

poprawki do przedstawionego Panstwu projektu uchwaly. Chodzi 0 zapisanie 

200.000 zl dotacji, kt6ra wplynie od Powiatu na wykonanie utwardzenia drogi 
w Bojmiu. Radni otrzymali projekt uchwaly obejmujq.cy juz wspomniane zmiany. 

- Radny Artur Skwierczynski zapytal, jakq. jeszcze siee bydzie siy budowae 
w Wilczonku. 

- W6jt wyjasnil, ze dotyczy to przylq.czy kanalizacyjnych, kt6rych wykonanie 
wyniklo w trakcie budowy budowy. 

- Radny Artur Skwierczynski wyrazil zrozumienie, ze chodzi tu 0 przylq.cza 
kanalizacyjne a nie 0 siee - jak odczytal. 

- Radny Krzysztof Gajowniczek zapytal 0 zaplaty za remont tluczniem na ulicy 
Nadrzecznej w Kotuniu. Remont wykonany a teraz musimy to zatwierdzie. 
Chyba powinno bye odwrotnie. 

-	 W6jt wyjasnil, ze srodki na tluczen pochodzq. z funduszu solecki ego wsi Kotun 
i w tej chwili sq. przesuwane na te wlasnie wydatki. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Wiceprzewodniczq.ca Rady Hanna Kafara odczytala projekt Uchwaly 

Nr XXXVIIII266/20 14 w sprawie zmian w budzecie gminy na 2014 rok. 

Przewodniczq.ca Rady Anita Drabarek zarzq.dzila glosowanie nad projektem uchwaly. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-13/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 9 

W 6jt wyjasnil, ze sprawa dotyczy sprzedazy dzialki lezq.cej na granicy dw6ch 

Zeliszew6w. Wniosek byl na Komisji Rolnictwa, Inicjatyw Gospodarczych i Ochrony 

Srodowiska i uzyskal opiniy pozytywnq.. Rolnicy zglosili siy z wnioskiem 0 jej 

kupno, ma ona poszerzye ich nieruchomose. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczq.ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXXVIIII267/2014 w sprawie 

sprzedazy prawa wlasnosci nieruchomosci stanowiq.cej mienie komunalne Gminy 

Kotun. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-13/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 10 

W6jt wyjasnil, Zaklad Opieki Zdrowotnej w Siedlcach zwr6cil siy z pismem 

o wydzierzawienie na czas nieokreslony zajmowanych przez nich pomieszczen 
osrodk6w zdrowia w Kotuniu i Bojmiu. 

http:Przewodniczq.ca
http:Przewodniczq.ca
http:Wiceprzewodniczq.ca
http:obejmujq.cy


- Radny Krzysztof Gajowniczek zapytal, jaki czynsz byd,! placili za wynajem 
tych lokali. 

- W6jt wyjasnil, ze oplaty byd,! naliczane t'! sam,! metod,!, co w chwili obecnej. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz,!ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXXVIIII268/2014 w sprawie 

zwolnienia z obowi,!zku zawarcia umowy w trybie przetargu. 

Uchwala zostala podjytajednoglosnie lza-13/ w glosowaniujawnym. 


Ad pkt 11 

W6jt Slawomir Adamiak wyjasnil, ze Proboszcz Parafii Rzymskokatolickiej 

w Zeliszewie Podkoscielnym poprosil 0 uwzglydnienie w planie odbudowy 

miej scowosci Zeliszew Podkoscielny generalnego remontu Kosciola. Rada Parafialna 

na swoim posiedzeniu podjyla decyzjy 0 przyst,!pieniu do takiego remontu. 

Przygotowali odpowiedni wniosek pomocowy i aby go zlozyc musz'! przedstawic 

stosown,! uchwaly Rady Gminy. Projekt zawiera wszystkie zapisy starej uchwaly 

uzupelnione tylko 0 remont Kosciola i dzwonnicy. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz,!ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXXVIIII269/20 14 w sprawie 

podjycia do realizacji zalozen Planu Odnowy Miejscowosci Zeliszew Podkoscielny 

w Gminie Kotun. 

Uchwala zostala podjyta wiykszosci,! glos6w lza-12, przeciw-O, wstrzymal siy-l! 

w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 12 

Sekretarz Gminy Slawomir Smolak wyjasnil, ze wczesniej podjyta uchwala w tej 

sprawie byla uchwal,! intencyjn,!, aby nasze szkoly mogly skladac wnioski do 

projektu. Takie wnioski zlozyly 4 nasze szkoly i ich wnioski zostaly 

zakwalifikowane. W chwili obecnej, aby podpisac stosown,! umowy z Samorz'!dem 

Wojew6dztwa Mazowieckiego musimy w uchwale wymienic te szkoly imiennie. 

Postanowiono takze, ze rozliczenie finansowe tych projekt6w z Samorz'!dem 

Wojew6dztwa Mazowieckiego musi zapewnic Gmina. Wlasnie tylko takie zmiany 

wprowadza siy do zapis6w wczesniej szej uchwaly. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz'!ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXXVIIII270/2014 

zmieniaj,!cej uchwaly w sprawie przyst,!pienia Gminy Kotun do partnerskiego 

projektu systemowego pn. Wyr6wnanie szans edukacyjnych uczni6w poprzez 

dodatkowe zajycia rozwijaj,!ce kompetencje kluczowe - "Moja przyszlosc" 

realizowanego przez Samorz'!d Wojew6dztwa Mazowieckiego. 

Uchwala zostala podjytajednoglosnie /za-13/ w glosowaniujawnym. 




Ad pkt 13 
PrzewodniczC!ca Rady Anita Drabarek poprosila soltys6w, aby po sesji zglosili siy do 
Pokoju Nr 6 po no we harmonogramy odbioru odpad6w dla mieszkanc6w. Przekazala 
takze, ze W6jt poprosil 0 spotkanie ze wszystkimi radnymi bezposrednio po 
zakonczeniu tej sesji. 

Ad pkt 14 
- Radny powiatowy Jan Kue zapytal, co z remontem szkoly w Bojmiu. 
- W6jt poinformowal, ze zlecona zostala inwentaryzacja budynku. Jesli tylko 

bydC! dokumenty rozpocznie siy planowanie jego czysciowego remontu. 
Soltys wsi Ryczyca Zygmunt Ponikowski zapytal, kto odpowiada za 
czyszczenie poboczy, bo rosnie tam trawa i krzaki, ze nie widae jest zakryt6w. 
Moze trzeba kupie podkaszarky dla ZGK i niech odrabiajC! jej zakup. 

- W6jt wyjasnil, ze przy drogach gminnych, to Gmina powinna to robie. 
Jednak na takie prace juz nie starcza srodk6w. Dbamy 0 to, zeby drogi byly 
w nalezytym stanie, ale nie wszystko jestesmy w stanie zrobie. 
Radny Antoni Chojecki zapytal, co z remontem osrodka zdrowia w Bojmiu. 
W6jt wyjasnil, ze nie bydzie tego remontu do czasu, az Dyrektor ZOZ nie 
przekaze informacji 0 tym, ze rna srodki finansowe na jego czysciowC! 
modemizacjy. Takie byly wczesniejsze ustalenia z SP ZOZ. 

- Radny Artur Skwierczynski zapytal, czy dziala juz przydomowa oczyszczalnia 
sciek6w u Panstwa Wojciechowskich. 

- Kierownik ZGK w Kotuniu Bogdan Kue potwierdzil jej dzialanie. 

Nastypnie PrzewodniczC!ca Rady odczytala skargy wniesionC! na dzialanie 
PrzewodniczC!cej Komisji RozwiC!zywania Problem6w Alkoholowych w Kotuniu 
wniesionC! przez wlasciciela sklepu w Zeliszewie Duzym, a dotyczC!cC! wydania 
zezwolenia na sprzedaz napoj6w alkoholowych w tym sklepie. 

Obecna na sesji Pani Hanna Rybak zapytala PrzewodniczC!cC! GKRPA Grazyny Rybak 
dlaczego do tej pory nie uzyskali zezwolenia na sprzedaz w ich sklepie napoj6w 
alkoholowych. Uchwala w tej sprawie byla podjyta przez rady juz w ubieglym roku 
a do tej pory sprawa nie jest zalatwiona. Komisja uporczywie odmawia wydania 
zgody na sprzedaz napoj6w alkoholowych w ich sklepie przeciC!gajC!c postypowanie. 

PrzewodniczC!ca GKRPA Grazyna Rybak wyjasnila, ze od postanowien GKRPA 
strona siy odwolala do SamorzC!dowego Kolegium Odwolawczego, kt6re to 
skierowalo sprawy do ponownego rozpatrzenia. Po ponownym rozpatrzeniu zostalo 
wydane nowe postanowienie na kt6re wnioskodawca siy odwolal. W tej chwili nadal 
trwa proces odwolawczy. Decyzji nie mozna wydae, jesli postypowanie 
administracyjne nie zostalo jeszcze zakonczone. 

Wiycej dyskusji ani wolnych wniosk6w nie bylo. 



Ad pkt 15 
Protok61 z poprzedniej sesji zostal przyjyty wiykszosciq gIos6w Iza-12, wstrzymal 
siy-l!. Glos wstrzymujqcy naiezaly do radnego nieobecnego na poprzedniej sesji. 

Ad pkt 16 
Wobec wyczerpania porzqdku obrad Przewodniczqca Rady Gminy Anita Drabarek 
podziykowala wszystkim za przybycie i udzial w sesji. Nastypnie zamknyla Obrady 
XXXVIII Sesji Rady Gminy Kotun. 
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